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Abstract (en)
Registration device for a movable screen-printing frame for positioning originals in a vacuum copying frame and sheets on the base plate of a flat
screen printing press, which enables a continuous registration system to be used from the production of the original through the production of the
stencil to the finished printed sheet and in which fixing devices are provided on the screen printing frame which have height-adjustable blocks with
registration holes which lock into a transferable strip provided with registration pins. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Paßvorrichtung für einen beweglichen Siebdruckrahmen (1) zum Ausrichten von Originalen im
Vakuumkopierrahmen und von Bogen auf einer Basisplatte einer Flach-Siebdruckmaschine, die die Anwendung eines kontinuierlichen Paßsystems
von der Originalherstellung über die Schablonenherstellung bis zum fertigen Druckbogen ermöglicht, in dem an dem Siebdruckrahmen Halterungen
(3) mit darin höhenverstellbaren Paßlochklötzen (4) vorgesehen sind, die in eine bewegliche Paßstiftleiste (21) einrasten.
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